



Protokoll Styremöte LP2 LV5

Närvarande

Ordförande:	Gustav Eriksson
Vice ordförande:	Hanna Johansson
Kassör:	Martin Andersson
Informationsansvarig:	Tage Berdenius Norström
Utbildningsansvarig:	Alexander Back
Arbetsmarknadsansvarig:	Malin Stenbom
SAMO:	Leon Larsson

1. Formalia

- i.** Ordförande Gustav Eriksson förklarar mötet öppnat kl. 12:01
- ii.** Mötet godkänner dagordningen – Ja
- iii.** Föregående mötesprotokoll – Ja
- iv.** Inadjungeringar – Nej
- v.** Veckans grej – Calle Franzéns besök på Jubileets eftersläpp

2. Dagsformsrunda och lägeskoll

Malin: Mår bra, KARM är över,

Hanna: Lite trött men COWI muggarna var grymma!

Alex: Mår okej lite trött, känns bra i övrigt

Martin: Jag är hungrig, mycket med det ekonomiska nu innan vi går av

Leon: Har mycket att göra stressad över att åka till Chile, ringa och få igång alla projekt innan,

Gustav: Mår bra, längtar till efter sektionmötet

Tage: Fortfarande trött efter helgen, börjat återhämta mig

3. Meddelanden

Mejl från AO – på en lista över kontakt med framtida arbetsgivare ligger Chalmers på rank 40, riktigt bra jobbat!

Skrubben rådet har gjort en lista över hur de vill att rummet sköts i framtiden.



På sektionsmötet kommer Carl istället för Navid.

4. Post

bOf och BTB faktura

5. Mötesrapporter

Alla,

Alex, Sn – storgrupps möte i fredags, diskuterade röda tråden i programmet, Kf har varit oklart tidigare, grupperingar mellan kurser och åren. Spelkväll nästa onsdag,

Gustav, Medarbetarsamtal med styret, ordförande lunch med Krister Ström mycket snack om framtidens processingenjörer sedan även genomströmning, möte med Kemis ordförande känner att samarbetet går bra – tanke att ha ett ”avslappnat uppstartsmöte” först sedan ett mer konkret möte, Institutionsråd – tankar om hur vi främjar kontakt med framtida arbetspartners, fick prata om senast med Calle Franzén och han tackade för senast.

Malin,

Hanna, Satt med på lunchmöte med KAOS, diskuterade representation som kommitté. Möte med Maria Liritzi gällande byte av nycklar - detta är på gång nu

Leon, Varit med på Sn mötet i fredags.

Martin,

6. Avstämning av att-göra-listan

Alla,

Gustav, Varit på möten, jobbat på preliminär VP, post specifika instruktioner,

Malin, KARM

Hanna, ovannämnda möten

Tage, jubileet, hemsidans FTP server,

Alex, börjat på kontinuitet för Sn och UA, letat ny MatLab handledare

Leon, inventerat inför städdag på söndag, mejlat med konsultföretaget som tagit över CFAB, sakkunnig hos valberedningen,

Martin, fixat med budget, betalat polystyren

7. Val av representation



Ingen

8. Beslut – Inkomna budgetar

KAOS – ser bra ut, Styrelsen yrkar på bifall

Att *Styrelsen beslutar att godkänna KAOS budget för 2016/17*

KK – oklart svårt att förstå vad allt skall vara till, inget ut- in- flöde.

Att *Styrelsen beslutar att ej godkänna budgeten, kontaktar KK om vad som behöver ändras*

9. Beslut – Preliminär verksamhetsplan

Vi gillar den, tycker att den ser mycket bra ut, göra vissa förändringar i texten innan vi sicker in den till sektionensmötet

Att *Styrelsen beslutar att skicka in VP efter vissa förändringar i texten*

10. Beslut – Preliminär Budget

Vi känner att budgeten ger en bra överblick över hur vi önskar att kommande års pengar skulle spenderas. Till detta följer att detta är preliminärt vilket ger nästa års styrelse möjlighet att förändra i det.

Att *Styrelsen beslutar att lämna in den preliminära budgeten till sektionensmötet*

11. Övriga frågor

- i. Motion från Jesper och Frej – tanken var god, idé att starta en kulturförening, ha kaffeprovingar och andra liknande arrangemang för att dra i andra delar av sektionen vilka ofta inte deltar i nuvarande arrangemang. Lite oklart med struktur och hur detta skall fungera.
Vi följer upp med Frej och Jesper och fixar till det.
- ii. Datum för överlämningsworkshop – bordläggs.
- iii. Nycklar och deposition – svårt att se hur vi ska göra omstruktureringen.
- iv. Efter sektionensmötet – vi löser något till efteråt.



12. Mötets avslutande

Ordförande Gustav Eriksson avslutar mötet kl. 13:42